Pittsburgh man accused of breaking into same store five times

PITTSBURGH (Reuters) - A Pittsburgh man has been arrested for breaking into the same liquor store five times in the past three weeks, authorities said on Friday.

Stephen Lamm, 40, who is homeless, was arrested after breaking into Pa Wine and Spirits Store in downtown Pittsburgh and stealing two bottles of vodka early Thursday, according to a criminal complaint filed by police.

Lamm allegedly smashed a window at the same store and stole about 12 bottles of alcohol on January 28. The following day, he broke through wood covering the broken window, although it was unclear whether anything was taken.

Police say that the next day Lamm smashed a display window at the store and stole seven bottles of alcohol. Two days later, he smashed a window, stealing about four bottles, according to the complaint.

After Thursday's break-in, police identified Lamm from a surveillance video and arrested him on a charge of burglary.

During the arrest, two bottles of alcohol fell out of his coat, the complaint said.

Lamm told police he had a problem with alcohol and wanted to change, according to an earlier complaint.

Житель Питтсбурга обвинен за взлом одного и того же магазина в пятый раз.

Питтсбург («Рейтер») – По заявлениям полиции США, житель Питтсбурга был арестован за взлом винного магазина в пятый раз в течение трех недель.
 40 летний Стефан Ламм, бездомный, был арестован за проникновение в Pa Wine and Spirits Store в Питтсбурге и кражу двух бутылок водки.

Как утверждают очевидцы, 28 января Ламм разбил окно в этом же магазине и украл около 12 бутылок алкоголя. На следующий день он проник в магазин через разбитое окно, прикрытое фанерой, хотя не ясно, пропало ли что-нибудь на этот раз. Еще через день Ламм разбил витрину магазина и украл семь бутылок алкоголя. Согласно поступившим жалобам, два дня спустя он опять разбил окно и украл около четырех бутылок.

Полиция опознала Ламма по записям с камер видеонаблюдения и арестовала по обвинению в краже со взломом. Во время ареста из его пальто выпало две бутылки спиртного.

В свое оправдание Ламм заявил, что у него серьезные проблемы с алкоголем, и он хотел бы исправиться.

